
19

پنجشنبه

1404
تیر

تاریخ

4

سال 
سی ام 

4242
روزنامه

شماره

صفحه بازدید میدانی مدیرکل دامپزشکی استان فارس از کشتارگاه صنعتی دام مرودشت
با حضور مدیرکل دامپزشکی استان فارس کشتارگاه صنعتی دام مرودشت در آستانه روز جهانی مبارزه با 

بیماری های مشترک انسان و حیوان مورد بازدید قرار گرفت.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی اداره کل دامپزشکی استان فارس دکتر حمیدرضا ناظمی 
مدیرکل دامپزشکی استان فارس به همراه رئیس اداره نظارت بر بهداشت عمومی و مواد غذایی این اداره 
کل در آستانه روز جهانی مبارزه با بیماری های مشترک انسان و حیوان از کشتارگاه صنعتی دام مرودشت 
بازدید و فرآیند کشتار تا بسته بندی را با هدف پایش الزامات بهداشتی رصد کردند. در این بازدید، نکات 
فنی و بهداشتی ضروری به مسئولان واحد گوشزد شد و در ادامه از کارخانه کنسروسازی و فرآوری غذای 

حیوانات و آلایشات غیرخوراکی در شهرستان مرودشت مورد بازدید قرار گرفت. 

با حکم وزیر علوم انجام گرفت؛

انتصاب استاد دانشگاه شیراز به عنوان 
ISC رئیس کمیسیون دائمی هیئت امنای
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خبـر

مدیر ارتفاعات شهرداری شیراز خبرداد:

بازگشایی مجدد بوستان های کوهستانی 
کوه نور، باباکوهی، دراک و بام سبز

رئیس کمیسیون سلامت، محیط زیست و خدمات شهری شورای اسلامی شهر شیراز خبر داد؛

شورای  شهری  خدمات  و  زیست  محیط  سلامت،  کمیسیون  رئیس 
اسلامی شهر شیراز از احداث بزرگ ترین تصفیه خانه محلی کشور با 
هدف تأمین آب پایدار برای فضای سبز و باغ های قصردشت خبر داد 
و از طرح ایجاد پایگاه ایمنی و کنترل ساخت وساز در باغ های شیراز 

سخن گفت.
شهرداری  اطلاع رسانی  پایگاه  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
و  سلامت  زیست،  محیط  کمیسیون  نشست  در  زارعی  مسعود  شیراز 
خدمات شهری شورای اسلامی شیراز با اشاره به مراحل پایانی احداث 
تصفیه خانه محلی قصردشت با ظرفیت ۸۶۵۰ مترمکعب در شبانه روز 
)معادل ۱۰۰ لیتر در ثانیه(، گفت: این پروژه با هدف بهره برداری از 
پساب تصفیه شده برای آبیاری فضای سبز شهری و باغ های قصردشت 
اجرا شده و تاکنون بیش از ۱۰ کیلومتر لوله گذاری برای انتقال این 

آب انجام شده است. 
وی با بیان اینکه باغ های قصردشت شناسنامه هویتی شیراز است، اظهار 
کرد: اگر برای تأمین آب این باغ ها چاره اندیشی نکنیم، آیندگان ما را 
نخواهند بخشید. کاهش بارندگی و فشار مضاعف بر منابع آب شرب، 
لزوم بهره گیری از فناوری های نوین و پساب تصفیه شده را دوچندان 

کرده است.
باغ ها  این تصفیه خانه، آبدهی  از  بهره برداری  با  زارعی تصریح کرد: 
باغ هایی  پایدار تأمین می شود و از خشکیدگی  بلندمدت به شکل  در 
که در سال های اخیر به دلیل کم آبی در معرض آسیب قرار گرفته اند، 

جلوگیری خواهد شد.
رئیس کمیسیون سلامت، محیط زیست و خدمات شهری شورای اسلامی 
شهر شیراز بیان کرد: این پروژه بخشی از طرح جامع بازچرخانی آب 
شهرداری شیراز با هدف کاهش برداشت از منابع زیرزمینی و توسعه 
پایدار شهری است و می تواند الگویی برای سایر کلانشهرها در زمینه 

استفاده از پساب تصفیه شده باشد. 
به گفته زارعی، استفاده از پساب باکیفیت بالا نه تنها به حفظ محیط 
به کاهش  بلکه منجر  زیست و عدالت آبی در شهر کمک می کند، 
هزینه های تأمین آب فضای سبز و توسعه باغ های جدید نیز خواهد شد.

در  و کنترل  ایمنی  پایگاه  ایجاد  برای  ارائه طرحی  از   وی همچنین 
جلسه  سیزدهمین  و  دویست  در  گفت:  و  داد  خبر  شیراز  باغ های 
آتش سوزی های  افزایش  دلیل  به  طرح  این  شورا،  سلامت  کمیسیون 

عمدی و تخلفات ساخت وساز در باغ ها مطرح شد.
شورای  شهری  خدمات  و  زیست  محیط  سلامت،  کمیسیون  رئیس   
متخصص  نیروهای  حضور  با  پایگاه  این  افزود:  شیراز  شهر  اسلامی 

در  حتی  باغ ها،  ایمنی  تأمین  و  تخلفات  از  پیشگیری  می تواند ضمن 
صورت واگذاری به بخش خصوصی نیز کارآمد عمل کند. قرار است 
این طرح به صورت یک فوریتی در دستور کار شورای شهر قرار گیرد.

سازمان  جامع  طرح  پیش بینی های  به  توجه  با  کرد:  تصریح  زارعی 
باغ ها،  ایستگاه آتش نشانی در محدوده  آتش نشانی برای احداث یک 
ایجاد این پایگاه نقش مهمی در صیانت از سلامت و سبزینگی باغ های 

شیراز ایفا خواهد کرد.
 بنابراین گزارش، در ادامه این جلسه، تخلفات ساخت وساز در منطقه 
۱۰ شیراز نیز مورد بررسی قرار گرفت و مقرر شد پیشنهادات مشخص 
برای مقابله با این تخلفات بصورت مکتوب ارائه و پس از تنظیم، در 

کمیسیون تلفیق با حضور مدیران ذی ربط بررسی شود.
دیگر  شوشتری  کودک  و  مادر  بیمارستان  به  کمک  درخواست   
موضوع جلسه بود که زارعی درباره آن گفت: دانشگاه علوم پزشکی 
باید برنامه سالانه خود را طبق قانون به شورا ارائه دهد تا شهرداری 
در قالب لایحه ای، امکان کمک به این بیمارستان را بررسی کند. این 

موضوع هفته آینده در کمیسیون برنامه پیگیری خواهد شد.
مشاغل  ساماندهی  هکتاری   ۳۰۳ پروژه  پیگیری  از  همچنین  زارعی   
تنظیم  نحوه  و  زمین  مالکیت  سند  گفت:  و  داد  خبر  شهری  مزاحم 
قراردادها در حال بررسی است تا مناقصه و فراخوان جذب سرمایه گذار 

با هماهنگی کامل انجام شود.
به بررسی عملکرد اصناف در مدیریت پسماند خشک  ادامه  وی در 
در   ۴ منطقه  اصناف  اتاق  عملکرد  اگر  گفت:  و  کرد  اشاره  شهری 
عمومی  آموزش  و  ضایعاتی  انبارهای  ساماندهی  مانند  زمینه هایی 

رضایت بخش نباشد، شورا تصمیمات جدید اتخاذ خواهد کرد.
و  پرداخت  شهر  سطح  پارکینگ های  بر  نظارت  موضوع  به  زارعی   
گفت: آیین نامه نظارت در حال بررسی است و با برگزاری جلسات 
این  بر  برای نظارت مؤثر  اتحادیه ها  با  تخصصی، هماهنگی های لازم 

پارکینگ ها انجام خواهد شد.

مدیرکل کتابخانه های عمومی فارس خبر داد؛

برگزاری بیش از 15 هزار برنامه فرهنگی 
در طرح تابستان در کتابخانه

معاون پرورشی و فرهنگی آموزش و پرورش فارس خبرداد؛

فعالیت بیش از ۴۳۰ پایگاه تابستانی
اوقات فراغت در استان فارس

شهردار منطقه ۶ شیراز خبرداد:

شهردار منطقه ۶ شیراز گفت: عملیات احداث ششمین باغ خانواده با 
با  منطقه  این  در  به زودی  متنوع،  امکانات  و  هکتار   ۲ حدود  وسعت 
هدف توسعه فضاهای سبز شهری و ارتقای کیفیت زندگی شهروندان 

آغاز می شود.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از پایگاه اطلاع رسانی شهرداری شیراز 
باغ خانواده در  با اعلام آغاز عملیات احداث ششمین  فرزاد میرزایی 
پروژه های  از  یکی  عنوان  به  باغ  این  احداث  اظهار کرد:  منطقه  این 
مهم و مردم محور، با هدف ارتقای کیفیت زندگی شهروندان و توسعه 

فضاهای سبز در دستور کار قرار گرفته است.
زمینی  در  مجموعه  این  افزود:  پروژه  این  موقعیت  به  اشاره  با  وی   
به مساحت حدود ۲ هکتار و در خیابان وکلا، محدوده سه راه شهید 

قدوسی طراحی شده و به زودی وارد فاز اجرایی خواهد شد.
 میرزایی با اشاره به رویکردهای این پروژه بیان کرد: در این مجموعه، 
طراحی مدرن، کف سازی مناسب، اجرای آب نما، احیای فضای سبز، 
نیازهای  به  توجه  با  نورپردازی  و  روشنایی  زیرساختی،  تأسیسات 

شهروندان و رویکردی پایدار انجام می شود.
 شهردار منطقه ۶ شیراز همچنین تأکید کرد: باغ خانواده منطقه ۶ علاوه 

بر فضاهای سبز و چشم اندازهای طبیعی، دارای بخش های متنوعی از 
شهری،  کافه  کودکان،  برای  خلاقانه  و  ایمن  بازی  زمین های  جمله 
گالری های هنری فضای باز، اتاق مادر و کودک، فضاهای ویژه برای 

حضور و تعامل خانواده ها و پارکینگ عمومی خواهد بود.
 وی خاطرنشان کرد: در طراحی این مجموعه، اصول معماری منظر به 
گونه ای به کار گرفته شده است که ضمن همخوانی میان فرم، عملکرد 
برای  فرهنگی  و  تجربه ای هماهنگ، آرامش بخش  طبیعت شهری،  و 

شهروندان فراهم شود.

مشاورعالی رئیس دانشگاه علوم پزشکی شیراز خبرداد:

تدوین سند راهبردی هوش مصنوعی 
حوزه سلامت در شیراز

دبیر جامعه روحانیت شیراز تاکید کرد؛

دبیر جامعه روحانیت شیراز با تأکید بر زمان باقی مانده از عمر شورای 
باقیمانده صرف خدمت  فرصت  است  توصیه کرد:لازم  شیراز،  کنونی 
صادقانه به مردم، ایجاد امید، اعتمادسازی و پرهیز از اختلاف افکنی شود.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی تولیت آستان مقدس 
دیدار  در  طاهری  حجت الاسلام  )ع(  حسین  علاءالدین  سید  حضرت 
اهمیت  به  اشاره  با  شیراز  شهر  اسلامی  شورای  عضو  کمالی،  ابراهیم 
داشت:  اظهار  شهر،  سیاسی  و  اجتماعی  رشد  فرآیند  در  شورا  جایگاه 
شورای شهر محلی برای تضارب آرا، تبادل دیدگاه ها و ظهور و بروز 

نخبگان توانمند است.
و  دیدگاه ها  تنوع  دلیل  به  نهادی  چنین  در  طبیعی  داد:  ادامه  وی 
شخصیت ها، اختلاف نظرهایی وجود داشته باشد اما همین تنوع، ظرفیت 

رشد و خدمت را فراهم می کند.
سید  حضرت  مقدس  آستان  تولیت  و  شیراز  روحانیت  جامعه  دبیر 
و  صبر  سعه صدر،  از  شورا  اعضای  برخورداری  )ع(  حسین  علاءالدین 
دانست  نهاد مردمی  این  روحیه خدمتگزاری را لازمه حضور مؤثر در 
و افزود: در جمهوری اسلامی، شورای شهر یکی از مصداق های روشن 
حق الناس است چرا که تمام دقایق و تصمیمات آن در راستای خدمت 

به مردم تعریف می شود.
وی افزود: هر عضوی از این فرصت برای رسیدگی به مطالبات واقعی 
مردم استفاده نکند یا با پیگیری مسائل کم اهمیت و غیرضروری باعث 
اعضا  مؤثر  نقش آفرینی  از  مانع  حتی  یا  شود  فرصت ها  رفتن  بین  از 
شود در حقیقت به حقوق مردم تعدی کرده و باید در پیشگاه خداوند 

پاسخگو باشد.
دبیرجامعه روحانیت شیراز با اشاره به برخی حواشی در عملکرد شورای 
ششم بیان کرد: شروع فعالیت این شورا با چالش هایی از جمله بعضی 

از  مانع  عوامل  این  بود.  همراه  کم تجربگی  و  غیرمنطقی  دخالت های 
تحقق انتظارات مردم شد و متأسفانه برخی حاشیه های غیرضروری نیز 

بر مشکلات افزود.
بر  مبنا  بررسی ها  فرآیند  در  اگر  داشت:  بیان  طاهری  حجت الاسلام   
شواهد و مستندات محکم به دور از هیجانات زودگذر قرار می گرفت، 
و  علما  مقطع،  آن  در  و  می شد  حاصل  حاشیه تری  کم  نتیجه  قطعاً 
بزرگان شهر نیز تذکرات لازم را ارائه دادند و خوشبختانه با هوشیاری 

دستگاه های مختلف از تشدید آن جلوگیری شد.
ادامه  در  )ع(  حسین  علاءالدین  سید  حضرت  مقدس  آستان  تولیت 
در  را  نظام  منافع  و  مردم  مصالح  خدا،  تنها  اگر  کرد:  خاطرنشان 
تصمیم گیری ها مدنظر قرار دهیم و نگاه مان فارغ از رضایت یا نارضایتی 

این و آن باشد، بی تردید به تصمیمات شایسته تری خواهیم رسید.
حجت الاسلام طاهری با تأکید بر زمان باقی مانده از عمر شورای کنونی، 
توصیه کرد: لازم است فرصت باقیمانده صرف خدمت صادقانه به مردم، 

ایجاد امید، اعتمادسازی و پرهیز از اختلاف افکنی شود.


